
Indkomne forslag til generalforsamlingen:

Forslag fra have 16.
Vi syntes at vores vej på Skowej ikke fungerer med at der hele tiden bliver lagt grus på
hullerne, for de bliver større og dybere og den bliver også højere og højere + når det
regner bliver det en pladdervej, vi kunne godt tænke os en anden løsning.
På forhånd tak.
Lis & Niels Jensen
Skovvej 16

Forslag fra have 19.
Jeg vil gerne foreslå, at haveforeningen går over til digital løsning i lighed med Granløseparken,
for så vidt angår div indbetalinger til haveforeningen, til afløsning af de efterhånden meget
forældede giro kort.
Hovedforbundet har et system, som er skræddersyet til dette formål.
Jeg tænker tiden er moden til dette skift.
Jesper Thorbek
Have 19

Orientering:

Byggetilladelse:

Nu da den nye lokalplan er vedtaget, skal vi alle sørge for, at den bliver overholdt, dvs. at
huske at søge om tilladelse inden man går i gang med byggeriet. Den nye lokalplan
hedder 2.86, og kan findes på vores hjemmeside.

Forsikring:

Foreningen gør igen opmærksom på, at der stadig er en del, der ikke har tegnet forsikring
gennem haveforeningen, husk der er gode penge at spare uanset hvilke selskab i må have.

Fibernet:

Vi har igen kontaktet FIBIA for at få svar på, hvor mange tilmeldinger der skal til,
før de vil gå i gang med etableringen af stikledninger til de enkelte haver, men de tager det
temmelig afslappet, da vi endnu ikke har hørt noget.

Husk at være til stede i haven når der lørdag den 26. marts k!. 10:00 åbnes for vandet.

Har du husket at meddele eventuelt nyt telefonnr. eller adresseændring til vores

kasserer, benyt evt. likvip@superweb.dk.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
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